
Side 1 

 

 

Referat 

Skolebestyrelsen 

 

Data om mødet: 

 

Dato: 12-06-2025 

 

Tid:  17.30 – 19.30 

 

Sted:  Stort mødelokale 

  

 

 

 

Mødedeltagere: 

 

Forældrevalgte: 

Bo Arden Kristensen 

Kristian Boe Christoffersen 

Lars Thomsen Jensen 

Malene Stenberg Bystrup Jensen 

Marie Skøt Frederiksen 

Sten Munk Ettrup 

 

Medarbejderrepræsentanter: 

Per Nørgaard Thornvig 

Dorte Nørgaard 

 

Ledelse: 

Jesper Poulsen 

Brian Svendsen 

Mona Elmgreen Pedersen 

 

Afbud:  

Benny Wolff Jepsen 

 

 

 
 

Dagsorden oversigt: 

 

1. Godkendelse af dagsorden og referat. 

2. Samarbejde med realskolen – fælles bestyrelsesmøde. 

3. Gennemgang af trivselsmåling 2024. 

4. Samarbejde med AIF/øvrige foreninger. 

5. Orientering fra fælles møde d. 3/6 for skolebestyrelser. 

6. Nyt fra 

7. Evt. 

 

 

 

 



Side 2 

 

 

 

Dagsorden: 

Pkt. 2 

Formål med punktet: Ansvar: 

2.Samarbejde med realskolen – fælles bestyrelsesmøde. 

Der har siden sidste møde været afholdt endnu et 

samarbejdsmøde mellem ledelserne på Gedsted skole, 

Aalestrup skole og realskolen. Her er besluttet en række fælles 

tiltag i forhold til et pædagogisk samarbejde. Disse er 

beskrevet i vedhæftede bilag. Desuden er der forslag om et 

fælles bestyrelsesmøde d. 22/9, hvor realskolen inviterer og er 

vært. Der ønskes input til mulige emner til drøftelse. 

Bilag: Overblik samarbejde med realskolen. 

Orientering og drøftelse. Jesper 

Referat/beslutning: 

Orientering om det planlagte samarbejde med Aalestrup Realskole. 

Der planlægges med et fælles bestyrelsesmøde d. 22/9 i tidsrummet 17.30 – 18.30  

• Fællesspisning kl. 18.30 – 19.00  

• Fælles bestyrelsesmøde kl. 19.00 – 20.30 

 

Bestyrelsesmødet kunne eventuelt indeholde en drøftelse af, om klasserne på tværs af skolerne bør mødes tidligere i 

skoleforløbet – for eksempel på 5. årgang. Der kan tages udgangspunkt i allerede eksisterende samarbejder såsom den 

fælleskommunale idrætsdag og 'Musik på tværs'. 

 

Formandskabet for de tre bestyrelser udarbejder dagsordenen og fastsætter de relevante punkter. 

Ledelserne på de tre skoler udarbejder et oplæg til aftenen. 

 

Videre proces: 
Formandskabet laver en fælles dagsorden til bestyrelsesmødet, som sendes ud i det nye skoleår 

 

 

Dagsorden: 

Pkt. 3 

Formål med punktet: Ansvar: 

3. Gennemgang af trivselsmåling 2024. 

Med baggrund i trivselsrapporterne har elevrådet taget 

initiativ til følgende: 

• Deltagelse på læreres teammøde m. resultater fra 

rundspørge i klasserne om medbestemmelse.  

• Afholdelse af trivselsdag: Demokrati og 

grundlovsfest  

Bilag: Trivselsrapport 0.-3.kl og 4.-9.kl. 

Orientering og drøftelse. Jesper 

Referat/beslutning: 

I indeværende år har elevrådet været meget aktive i at gennemføre undersøgelser om elevernes medbestemmelse og 

inspirerende undervisning. Elevrådet har fremlagt deres resultater på et personalemøde.  

 

Videre proces: 
Tages til efterretning 

 

Dagsorden: 

Pkt. 1 

Formål med punktet: Ansvar: 

Godkendelse af dagsorden og referat 

 
 Formand 

Referat/beslutning:  
Referatet er godkendt 
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Dagsorden: 

Pkt. 4 

Formål med punktet: Ansvar: 

4. Samarbejde med AIF/øvrige foreninger. 

Bestyrelsen besluttede i marts måned at undersøge 

mulighederne for et samarbejde med foreningerne i Aalestrup. 

I den forbindelse har ledelsen kontaktet Aars skole for at høre 

om deres erfaringer. Vedhæftet oplæg fra Aars skole. 

 

Drøftelse og beslutning om 

eventuelle initiativer. 

Jesper 

Referat/beslutning: 

Spændende oplæg fra Aars Skole, som kan danne inspiration til initiativer i Aalestrup. 

Statistik over, hvem der deltager i foreningsaktiviteter – og hvem der ikke gør – kan anvendes som grundlag for 

målrettede indsatser fra foreningslivet og kan bruges som opmærksomhedspunkt i skole-hjem-samtaler.  

Det er centralt, at det er foreningerne selv, der præsenterer deres tilbud.  

Der bør også vises foreningstilbud, som ikke nødvendigvis er de mest oplagte eller traditionelle valg for eleverne. 

Opslag fra foreningerne kan samles i et katalog eller vises på en fælles opslagstavle på skolen – måske særligt fokus på 

mellemtrinets elever. 

Der planlægges en foreningsuge i uge 41. I den forbindelse afholdes forældremøder med præsentation af indsatsen. 

Sundhedsugen ligger ligeledes i uge 41. Statistik over elevdeltagelse udarbejdes i starten af skoleåret af Mona. 

Foreningssamarbejdet tænkes ind som et naturligt punkt i skole-hjem-samtalerne. 

Skolebestyrelsen fungerer som det koordinerende led i forhold til foreningerne. Kristian er tovholder og koordinator på 

indsatsen fra bestyrelsens side. Der afholdes møde med foreningskonsulenten den 16. juni 2025, hvor ovenstående 

punkter drøftes. 

 

Videre proces: 
Der afholdes møde med foreningskonsulenten den 16. juni 2025, hvor ovenstående punkter drøftes. 

 

 

Dagsorden: 

Pkt. 5 

Formål med punktet: Ansvar: 

5. Orientering fra stormøde d. 3/6 for skolebestyrelser. 

 

Orientering Bo/Sten/Jesper 

Referat/beslutning: 

Orientering og drøftelse – særligt i forhold til oplægget fra trivselskommissionen. 

Indholdet var drøftelse af 2030 planen – der kommer ikke nye initiativer i forhold til den nuværende 2026 plan. 

Det betyder at de indsatser der er igangsat får tid til at blive godt implementeret. 

 

Videre proces: 

Formanden undersøger om der fortsat er et behov for at indkalde formandskaberne fra de øvrige skolers bestyrelser til 

møde uden deltagelse af forvaltning og skoleledelser med det formål at koordinere, videndele og erfaringsudveksle i 

forhold til skolebestyrelsens øgede medindflydelse. 
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Dagsorden: 

Pkt. 6 

Formål med punktet: Ansvar: 

Nyt fra: Orientering  

Referat 

Personalet: Svømning er startet op igen. Der er SFO-overnatning for Bikubens børn. 

 Skoleåret er ved at nå til ende, så mange traditioner startes op. 

 

Formanden: Der er en årsberetning på vej fra formanden 
 

Ledelsen: Der er fastansat to lærere pr. 1/8 2025. 

 Derudover er der ansat en uddannet vikar i et sygevikariat. 

 Fagfordeling og opgavefordeling er på plads for skoleåret 25/26 

 Skemalægning og mødeplanlægning er i gang 

Videre proces: 

Tages til efterretning 

 

Dagsorden: 

Pkt. 7 

  

Evt.   

Referat 
Forespørgsel fra forældre – i referater henvises der ofte til bilag, men disse er ikke tilgængelige sammen med referatet. 

Ledelsen vender problematikken. 

På næste møde drøftes skolebestyrelsens deltagelse, indhold og emner på de kommende forældremøder. 

Møderækken for skolebestyrelsen rettes og sendes ud som bilag. 

 

 

 


